NESTUPŇOVATELNÁ PŘÍDAVNÁ JMÉNA  
Některá přídavná jména se nedají stupňovat. Jsou to ta, která mají absolutní význam, tedy takový, který nemůže být větší či menší. Když je něco 'rozbité', tak to je absolutní. Nemůže to být rozbitější, či méně rozbité (ženatý, dřevěný atd. Oproti tomu 'vysoký' absolutní hodnotu nemá (věci mohou být vyšší, nejvyšší, nižší atd.) 

Mezi nestupňovatelná přídavná jména patří např. tzv. extrémní adjektiva (huge - obrovský, tiny - malinkatý, furious – rozzuřený, terrified – zděšený, freezing – ledový, amazing - úžasný. Další nestupňovatelná adjektiva: superb, impossible, terrible, awful, excellent, dead, unique, boiling, brilliant, delighted, disgusting, exhausted, fascinating, filthy, gorgeous, starving, final atd. Pokud bychom chtěli tato přídavná jména stupňovat, musíme použít jejich slabší stupňovatelný ekvivalent, tedy k HUGE je to např. BIG, apod. 
Intenzifikace:

1) Stupňovatelná přídavná jména

→ s těmito adjektivy můžeme použít intenzifikátory quite, very, really, extremely, a bit
    It’s a bit cold in here. Shall I turn the fire on?

    He’s very interested in history. Why don’t you buy him a history book?

    This exercise is really difficult. I don’t know any of the answers.

    I’m extremely tired. I’m going to bed.
2) Nestupňovatelná přídavná jména

→ s těmito adjektivy můžeme použít intenzifikátory absolutely, completely, really 

    It’s absolutely freezing in here. Shall I turn the fire on?

    He’s completely fascinated by history. Why don’t you buy him a history book?

    This exercise is absolutely impossible.

    That film is really terrifying. Don’t go and see it on your own.
